
Agent Dzeko: Edin nigdy nie powiedział, że chce odejść
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Być może na koniec sezonu okaże się, że najlepszym ruchem transferowym

Romy w letnim mercato było zatrzymanie Edina Dzeko i przedłużenie jego

umowy. Z pewnością był to najbardziej zaskakujący ruch z dużym zwrotem

akcji kończącej się sesji transferowej. O negocjacjach mówił dla 

calciomercato.com agent Bośniaka Silvano Martina.

Dlaczego nie doszło do transferu do Interu?

- Roma żądała cały czas 20 mln euro w gotówce za Edina, bez innych bonusów czy

graczy ma wymianę. Najwyższą ofertą, którą złożył Inter, było 15 mln. Negocjacje za

bardzo się wydłużały i na koniec Dzeko zdecydował się pozostać w Romie,

podpisując nową umowę do 2022 roku.

Jednak gracz chciał odejść?

- Edin nigdy nie powiedział, że chce opuścić ekipę Giallorossich.
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